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Kære Alberte 

  
Først vil jeg lige sige dig tak for at blive givet mulighed for at komme med kommentarer til udkast til 
procesplan. 
  
Jeg har følgende bemærkninger: 
  
Tidsperspektivet: 
Først til tidsperspektivet. Med indgående konkret kendskab til livsvilkårene for stofbrugere på gaden på 
Vesterbro, er det yderst vanskeligt at være andet end utålmodig. Der er – med andre ord – overordentlig lang 
tid til februar 2007. Men man ved jo også fra udlandet, at en grundig proces med høring og involvering af alle 
parter op til etablering af sundhedsrum, er nok så væsentligt for dets succes – såååå – man må vel væbne sig 
med (endnu mere) tålmodighed … 

  
Følgegruppen: 
Jeg savner en nærmere uddybning af, hvem følgegruppen, som skal nedsættes i september måned, vil 
komme til at bestå af. Hvis det fx alene er centralforvaltningen, bør det fremgå (og skulle så naturligvis 
kritiseres). Hvis det er stofbrugere, beboere, centralforvaltning, socialarbejdere, politi, kirke/Kirkens Korshær, 
repræsentant(er) fra det eller evt. de relevante ressortministerier etc., bør det fremgå eksplicit. 
  
Fakta-møde i december. 
For så vidt angår de erfaringer og den evidens, som allerede foreligger, tænker jeg, at det er lidt vel sent i 
processen først at udbrede denne viden i december måned. Det er jo en gammelkendt sandhed, at jo mere 
folk ved, jo mere faktuel og konkret viden de har, jo mere nuancerede bliver de også. Når man intet ved, eller 
ens ”viden” primært baserer sig på myter, fantasier mv., er det meget enkelt at tage og holde afstand. Fra 
sådan distanceret position, har den unuancerede tilgang, frygt, angst og meget mere de bedste (vækst-)vilkår. 
Jo tidligere der udsendes/gives faktuel viden – vel især om erfaringerne fra udlandet, hvor sundhedsrummene 
og berørte lokalområder jo generelt fungerer udmærket sammen – jo bedre. 
  
Informations- og høringskanal. 
Du foreslår opstilling af en informationsstander centralt på Vesterbro. Det er helt udmærket, men nogle vil 
måske falde over, at det eneste eksempel der gives, er et som primært vil fungere som en-vejs-
kommunikation. Derfor vil jeg foreslå, at man også nævner almindelige skriftlige høringer, som supplement til 
møderækken, ligesom jeg vil foreslå, at et IT-forum for debat og høring nævnes. 
  
Jeg nåede desværre ikke at få svar fra Susanne – ved nærmere eftertanke mener jeg også, at hun har ferie 
netop nu. 
  
Med venlig hilsen 

Nanna  
  
  
���������������	�
������
��������������������
����
����	�������������  !��!�"��

����#$$�%��&�����
��$�
�����'�
���(��)��*�$������������$

��������������$
�������
��������$������$
+�
�����*,�'�������� 

  

Kære Nanna 

Vedhæftet er plan for inddragelse af borgerne i forbindelse med etablering af Sundhedsrummet. Involvering af 
brugerne forventer jeg vil blive planlagt af følgegruppen for projektet. 

  

Jeg vil gerne have dine kommentarer til planen inden mandag morgen. Jeg håber, at det kan lade sig gøre. 

  

Med venlig hilsen 



  

Alberte Bryld Burgaard 
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